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Az ENSZ először 1991-ben rendezte meg, az Idősek Világnap-
ját, azóta minden év október 1-én megemlékezünk a Föld mint-
egy hatszázmillió lakosáról. Az,  Idősek Világnapja alkalmából 
őszinte tisztelettel köszöntöm a városban és a környező telepü-
lésen élő minden idős embert, minden nagymamát és nagypapát, 
a dédiket.

Nekem nagyon fontosak a szüleim. Az, hogy tudjam, jól van-
nak, s az, hogy tudjam nem szenvednek-e valamiben hiányt, az, 
hogy érezzék, szeretem őket, mert mindent Tőlük kaptam, mert 
mindent Nekik köszönhetek, mert Nekik is szükségük van rám.  
Minden gyermek így van a szüleivel, remélem, ezt érzik is a csa-
ládjukban az idős emberek.

Idősek köszöntése

M Legrand 
Az idősek tisztelete!

Amíg fi atal vagy,
Sosem gondolsz arra,
Hogy eljön az ősz is,

S elszállnak a darvak.

Amíg fi atal vagy,
Nincsen sosem gondod,

Nem érdekel semmi,
Csak a saját dolgod.

Pedig gondolnod kell,
Azon sok emberre,
Akik annyit tettek,

S jártak a kedvedbe.
Legalább e napon,

Jussanak eszedbe,
Legyél hálás nekik,
S ne legyen, feledve.

Szüleid, akik az
Életedet adták,

Nagymamák, nagyapák,
Ne legyenek, árvák.

Tanítóid, kiktől
Csak a jót tanultad.
Gondolj szeretettel,
Tiszteleted rójad.

Törődjél és szeress,
Mindenki azt mondja:

Hogy amennyit most adsz
Annyit kapsz, majd vissza!

E gondolatokkal Kívánok Önöknek nagyon jó egészséget, hosz-
szú boldog életet. Kívánom, hogy érezzék környezetük fi gyelmét, 
családjuk szeretetét.

Isten éltesse Önöket
Földesi Zoltán, az MSZP országgyűlési képviselője

Az elmúlt évi vízkár elhárí-
tási tervben szereplő csapadék-
víz elvezető rendszer második 
üteméről már, mint befejező-
déséhez közeledő beruházásról 
számolhatott be Balczó Sándor  
a hivatal projekt csoportjának 
munkatársa. Elmondta, a város 
északi részén egy több település 
összefogásával tervezett Békés 
megyei projekt keretében kí-
vánják folytatni a csatornázási 
munkát. Remélhetően megkap-
ják a 90 százalékos állami tá-
mogatást. Az önkormányzati 
minisztériumhoz pályáztak a 
déli rész szükséges csatorná-
zási munkáinak elvégzéséhez, 
a nyertes pályázat nyomán a 
közbeszerzési eljárás megindí-
tásával elkezdődött a munka. 
Beszámolt arról is, hogy vala-
mennyi öblözetre készen állnak 
a tervek, fi gyelik a további pá-

Vízkár-elhárítás megváltozott körülmények között
A helyszínen is megtekintették a vízkár-elhárítási létesít-
mények néhány kritikus pontját annak a megbeszélésnek a 
résztvevői, akik szeptember 30-án, kedden a városházán te-
kintették át, megfelelő állapotban vannak-e a bel- és árvíz el-
leni védekezés védművei, műtárgyai, berendezései, gépei, esz-
közei és felszerelései. 

lyázati lehetőségeket.
A jobbára zárt csatornarend-

szer által bizonyos mértékig 
megváltozott körülményeinek 
következményeit is számba vet-
ték a megbeszélés résztvevői. 
A KOMÉP városgazdálkodási 
Kft-nek most már égetően szük-
sége lenne egy csatornatisztító 
gépre, de mindmáig hiába ke-
resik azt a pályázatot, aminek 
révén segítséghez juthatnának. 
Galambos Imre a képviselő-tes-
tület Környezetvédelmi és Me-
zőgazdasági Bizottságának el-
nöke szorgalmazta a mielőbbi 
visszafüvesítést a munkaterü-
leteken, valamint arra hívta fel 
a fi gyelmet, hogy a belvízbefo-
gadókat – Cigányér, Malomzugi 
csatorna – alkalmassá kell tenni 
a várhatóan nagyobb mennyisé-
gű víz szállítására, a holtág vi-
zét olyan szinten kell tartani, 

hogy mindenkor képes legyen 
fogadni a csatornákban össze-
gyűlő csapadékvizet, leveze-
tett belvizet. Csík Zsolt a Körösi 
Vízgazdálkodási Társulat körze-
ti felügyelője arról tájékoztatott, 
hogy a Cigányéri csatorna jelen-
leg iszapos, de a napokban meg-
kezdődtek a csatorna-karban-
tartási munkák, a Cigányeret 
is ki fogják takarítani. A csa-
torna vízhozamát – tekintve, 
hogy jelenleg ez a befogadója a 
Gallicoop Rt. tisztított szenny-
vizének is – növelni kell, való-
színű, hogy a csatorna bővítésé-
re lesz szükség. A Malomzugi 
főcsatornát kezelő Kör-Kövizig 
Szarvasi Szakaszmérnökségé-
nek vezető helyettese Farkas Ist-
ván azzal a hírrel szolgált, hogy 
a főcsatornát az év végéig a tor-

kolattól számított 3 kilométeres 
szakaszon kikotorják. A Körös 
holtág vízszintjével kapcsolat-
ban megjegyezte, hogy a Szar-
vas-Békésszentandrási Holtágat 
a vízjogi üzemelési engedély-
ben rögzítetteknek megfelelően 
üzemeltetik. Egyetértett Galam-
bos Imre másik felvetésével, mi-
szerint mindent meg kell tenni 
azért, hogy semmiféle szenny-
víz, még tisztított szennyvíz se 
juthasson a Holt-Körösbe. Az 
önkormányzati képviselő erre 
most a Csabacsüdön építendő 
bioetanol üzem kapcsán hívta 
fel a fi gyelmet.

A vízkár elhárításért fele-
lős szakemberek számos egyéb 
részletre kitérő megbeszélését 
a következő év vízkár elhárítási 
tervének elkészítése követi.

Baráti klubest
Szarvas Város Barátainak Köre október 6-án rendezi követ-

kező klubestjét. A helyszín ismét a Panoráma Kávézó, a kez-
dési időpont este 18 óra. Várjuk tagjainkat, az érdeklődőket 
egy kellemes estére, kötetlen beszélgetésre!

A Baráti Kör vezetősége

Két rendkívüli ülést is tar-
tottak Szarvas város képviselői 
az elmúlt időszakban. Először 
szeptember 25-én, csütörtökön, 
amikor a Vízművek Zrt. másna-
pi közgyűlése elé kerülő szerző-
dést és szabálytervezeteket, va-
lamint egyéb előterjesztéseket 
tárgyaltak meg – tájékoztatta 
lapunkat dr. Melis János jegy-
ző. A rendkívüli ülésen részt 
vett a Vízművek igazgatója és 
az igazgatóságba Szarvas város 
által delegált tagja. A szeptem-
ber 18-iki testületi ülésen már 
tárgyaltak a Vízművekkel kap-
csolatban a képviselők, ám ak-
kor még – idő hiányában – nem 
volt kellő rálátása a képviselők-
nek a meglehetősen bonyolult 
és szertegazó témára. A kép-
viselők a közgyűlés elé kerülő 
mind a 16 napirendet alaposan 
megtárgyalva Szarvas város ér-
dekeit szem előtt tartva alakí-
tották ki álláspontjukat, s a vá-
ros meghatalmazott képviselő-

jét ezzel a kötött mandátummal 
küldték a közgyűlésre.

Dr. Melis János beszámolt ar-
ról is, hogy a Vízművek szep-
tember 26-iki közgyűlésén a 
szarvasi álláspontot csak kis 
részben fi gyelembe véve hozták 
meg döntéseiket a tulajdonosok.

A másik rendkívüli testüle-
ti ülés szeptember 30-án, ked-
den volt, amikor pályázatokhoz 
szükséges támogató nyilatko-
zatok meghozataláról döntöttek 
a képviselők. Az Ezüstszőlői 
Közösségi Ház hasznosítására 
és azzal összefüggésben integ-
rált közösségi szolgáltató tér ki-
alakítására benyújtandó pályá-
zat kérdésében hozott támoga-
tó döntést a testület, csakúgy, 
mint a Gyermekélelmezési Kht. 
Rákóczi úti székhelyének ke-
rékpártárolói és öltözői felújí-
tását célzó pályázat benyújtása 
kapcsán. A benyújtandó pályá-
zatok nem igényelnek önkor-
mányzati anyagi támogatást.

Rendkívüli ülések

Meghívó
A Szarvasi Aranykor Nyugdíjas Egyesület október 11-én, 13.00 

órától rendezi meg Idősnapi rendezvényét a Vasipari Zrt. Étter-
mében. Jegyek a bizalmiaktól vehetők át. Tisztelettel várjuk tag-
jainkat és meghívott barátainkat.

Vezetőség


